
Dagsorden for kollegierådsmøde 
Den 22-08-2018 kl16.00 

 

1. Fremmødte. 

Thomas 1131, Amanda og Martin 2011, Jette 1341, Peter 1340. 

2. Gæster. 

Motionsudvalget 

3. Afstemning om lukkede punkter. 
Lukket punkt 

4. Godkendelse af referat 

Referat 27-06-18 godkendt. Anmærkning om manglede klarhed om 

tidspunkt for afhentning af trøjer under dette punkt. 

5. Post. 

a. Forslag om bålplads fra Martin Svenstrup 

Martin og et par andre vil gerne have bålplads, evt. ved den lille 

fodboldbane.  

Thomas har snakket med portnerne som mener at det er en skidt ide, 

da dette nemt kan ende med at blive brugt til at brænde andet end 

træ af.  

Alle stemmer mod forslaget. 

b. Ny formand i motionsudvalget 

Simon Jensen (2007) er ny formand i motionsudvalget. 

c. Ansøgning om kat fra Kevin Kennedy og Katja Petersen (2034). 

Kevin og Katja har anskaffet sig en kat og har indsendt al relevant 

dokumentation. Amanda melder tilbage. 

d. Lukket punkt 

e. Nanna Kinder (2017) 

Nanna og kærestens gamle kat er er død, og de har fået en ny. Al 

relevant dokumentation er sendt via Facebook. Vi beder Nanna om 

at indsende dokumentation via e-mail, ellers er alt ok. 

6. Nyt siden sidst.  

a. Dance Workshop 



Vi har glemt at svare på mailen fra Lucas. Peter sender et svar med 

startdato rykket til 11. september. Martin tager sig af booking af 

baren. 

b. Ny rådsliste 

Amanda har lavet en liste i sommerferien og har hængt den op. 

c. Trøjer 

Halvdelen af logoerne (FU, Bryg og motion) er lavet så der skal være 

digitalprint, hvilket er dyrere end forventet. En måde at gøre det 

billigere, er at lave tofarvede tryk i stedet, hvilket er væsentligt 

billigere. Alternativt skal vi have lave 25 tryk af hver, hvilket også 

bliver billigere. Disse kan opbevares, men de kan kun garantere at de 

kan bruges i 9 måneder. Motionsudvalget er også med på at have 

motto stående i stedet for deres logo, evt. med en håndvægt eller 

dele af det oprindelige logo ved siden af. Amanda laver FU og 

brygudvalgenes logoer om til tofarvede udgaver, og kigger på 

motionsudvalgets.  

 

Motion og musikudvalgene har for få medlemmer til at kunne lave 10 

tryk, hvilket er minimum.  

 

Hvis vi køber 25 af hvert tryk kan vi lave løbende bestillinger.  

 

Alle er enige om at lave trøjer max tofarvede og bestille 25 tryk pr 

udvalg. 

d. Poolbord 

HC er her ikke, så vi har ingen opdatering. 

e. Netudvalg 

Frederik kan ikke komme i kontakt med Andreas. Frederik vil godt 

kunne træde ind midlertidigt, men ville foretrække at kunne starte et 

nyt udvalg. Vi skal lave en plan for hvad der skal ske fremadrettet 

med netudvalget. 

7. Konto Update. 

Der er 182.730kr på kontoen.  

 

8. Opdatering på køkkenkasser 



Amanda har opdaget at kollegianerbidraget ikke har ændret sig, men der er 

lavet en ny post til køkken og motionsrum. Alle køkkener som har afleveret 

bilag fik overført i august uden problemer. Enkelte køkkener mangler stadig 

at modtage bilag. 

 

9. Lukket punkt 

 

 

10. Førstehjælpskursus 

Peter har snakket med Anne, og det viser sig at kurset er gratis, og Anne vil 

gerne stå for det hvis Rådet hjælper med at finde en tilmeldingsside, samt 

en dato.  Vi sætter HC til at koordinere dato, og finder ud af at sætte 

tilmelding op. 

11. Hjemmeside 

Amanda har lavet en underside til udenlandske studerende som søger 

bolig. Der er desuden tilføjet forklaring af blokkene, samt information om 

kontakt ang. ventelister. Der er desuden tilføjet en del billeder. 

 

Der spørges om vi vil købe et plugin til oversættelse til andre sprog.  

Alle er enige om at undersøge prisen for et oversættelsesplugin da vi bør 

have en engelsk version af hjemmesiden. Amanda hører Frederik ad med 

dette. 

12. Adobelicens 

Adobelicenser er forholdsvist dyre, men vi bør kigge på at lægge alle 

formularer op i .doc og .pdf-format. Vi vil høre om HC evt. har fundet en 

bedre pris. Peter kigger på at lave .doc-versioner. 

13. Grillfest 

Vi ved endnu ikke noget om grilltønder og ølvogn, og vi skal bruge et 

dagrofa-login for at finde priser. Martin tager fat i HC 

 

Amanda og Peter informerer om planlægning, herunder: 

Der har været planlægningsmøde, og der er lavet liste over indkøb og 

arbejdsopgaver. D. 26. august skal udvalgene melde ud om de er i stand til 



at arbejde på dagen, og den. 29. skal formænd have afleveret tallene til 

rådet.  

Det anslås at omkring 150 møder op, det forventes at folk spiser omkring 

450g tilbehør pr person. Vi skal overveje hvor mange penge vi vil bruge på 

plastikbestik (billigt eller lidt mere holdbart). 

OASEN har spurgt om man evt. kunne købe stigegolf. 

d. 29. august holdes det afsluttende planlægningsmøde.  

 

Det er endnu ikke muligt at komme med et godt anslag om udgifter, så 

arrangørgruppen vil komme med et overslag hurtigst muligt. 

  

14. Lager til billeder 

Der er ikke sket mere. Martin og Amanda hører netudvalget. 

15. Klagevejledning 

Vi skal ændre punktet om særligt grove forseelser, da vi ikke kan fratage 

folk mulighed for at blive hørt, så der skal være mulighed for at anke. 

Denne kan dog godt forkortes.  

Vi vil gerne have Kristiansdal/advokater til at lave et skøn af klagevejledning 

og evt. husorden ifm. denne.  Peter tager sig af dette. 

16. Støj fra huset /Rygegård 

Vi skal have rykket portnerne for at lave udsugning på huset. 

Rygegården står stadig på standby pga. børnehaven. Sidste melding fra 

Claus, tyder på at det er usikkert om vi får lov at opføre den. Martin er 

begyndt at informere lejere om at tage hensyn ved festerne, og lade være 

at lade dørene stå åbent. Dette bliver også indført i husets lejekontrakt for 

lokalerne. Baren skal have styr på at udlevere lejevilkår. 

 

Amanda foreslår at bruge det gamle rygerum som en midlertidig løsning. 

Flere andre mener ikke at det bliver brugt. 

Punktet tages op igen næste gang. 

 

17. Rygerum 

Depotet er ikke i en særligt pæn stand, så det trænger til at blive ryddet op. 

Der er en del ting som enten skal smides ud eller flyttes ind i rådslokalet 

eller kælderen. Kælderen er i samme stand så der skal også ryddes op.  



18. Motionsrummet 

Ifm. at alle nu betaler for at motionsrummet er åbent, skal der være bedre 

styr på motionsrummet, og der skal være en klar plan for hvad der skal 

gøres. Motionsudvalget har en liste over ting som mangler at blive købt ind. 

Noget af dette skal måske tages op til en generalforsamling. Det skal 

dobbelttjekkes hvorvidt der stadig betales for indgang. Motionsudvalget 

skal opdatere deres vedtægter. Motionsudvalgets budget skal også lave om 

fra kommende generalforsamling. Motionsudvalget vil lave en liste over 

ting som skal indkøbes. Det anbefales at man overvejer at have ekstra 

stativer til at lægge vægte på plads i.  

19. Parkering 

HC er her ikke. Punktet udsættes. 

20. Planlægning af næste mødetidspunkt. 

12/9 kl. 19.00 

21. Punkter til næste gang. 

a. Netudvalg 

b. Oprydningsdag i kælder og depot 

c. Støj fra huset 

d. Parkering 

e. Lagring af billeder. 

f. Evaluering af grillfest + budget 

g. Poolbord 

h. Kæledyrsliste 

 

22. evt.  

a. Vi skal have en liste over dyr på kollegiet. 

 


